
2060718220
Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister voor Jeugd en Gezin over
het kunstmatig verkorten van
wachtlijsten voor de jeugdzorg.
(Ingezonden 14 juni 2007)

1
Deelt u de mening dat het
ontoelaatbaar is dat de wachtlijsten in
de jeugdzorg kunstmatig worden
verkort doordat zodra kinderen enige
vorm van hulp krijgen, ze van de
wachtlijst worden gehaald, ook als dit
niet de meest geschikte hulp is?1

Zo neen, waarom niet?

2
Deelt u voorts de mening dat
kinderen pas van de wachtlijst
gehaald kunnen worden als ze de
voor hen meest geschikte jeugdzorg
krijgen? Zo ja, hoe gaat u
bewerkstelligen dat dit voortaan ook
zo gebeurd? Zo neen, waarom niet?

3
Hoeveel kinderen staan op dit
moment langer dan 2 weken op een
wachtlijst voor jeugdzorg?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Voordewind (CristenUnie), Bouchibti
(PvdA), Koşer Kaya (D66), Van der
Vlies (SGP) en Dibi (GroenLinks),
ingezonden 14 juni 2007
(vraagnummer 2060718160).

1 De Telegraaf, «Wachtlijsten jeugdzorg
kunstmatig verkort», 11 juni 2007.
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